

No. 11410. PROTOCOL BETWEEN GUYANA, THE UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN AND NORTHERN IRELAND AND VENEZUELA TO THE AGREEMENT TO RESOLVE THE CONTROVERSY BETWEEN VENEZUELA AND THE UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN AND NORTHERN IRELAND OVER THE FRONTIER BETWEEN VENEZUELA AND BRITISH GUIANA SIGNED AT GENEVA ON 17 FEBRUARY 1966¹ ("PROTOCOL OF PORT OF SPAIN"). SIGNED AT PORT OF SPAIN ON 18 JUNE 1970²

N° 11410. PROTOCOLE ENTRE LA GUYANE, LE ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET D'IRLANDE DU NORD ET LE VENEZUELA À L'ACCORD TENDANT À RÉGLER LE DIFFÉREND ENTRE LE VENEZUELA ET LE ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET D'IRLANDE DU NORD RELATIF À LA FRONTIÈRE ENTRE LE VENEZUELA ET LA GUYANE BRITANNIQUE SIGNÉ À GENÈVE LE 17 FÉVRIER 1966¹ («PROTOCOLE DE PORT OF SPAIN»). SIGNÉ À PORT OF SPAIN LE 18 JUIN 1970²

TERMINATION

Notification given to the Governments of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Guyana on:

11 December 1981

VENEZUELA

(With effect from 18 June 1982.)

Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 11 January 1983.

ABROGATION

Notification adressée aux Gouvernements du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et du Guyana le :

11 décembre 1981

VENEZUELA

(Avec effet au 18 juin 1982.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 11 janvier 1983.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 561, p. 321.

² *Ibid.*, vol. 801, p. 183.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 561, p. 321.

² *Ibid.*, vol. 801, p. 183.